



## شروط واحكام الحملة:

فترة الحملة

من 2023/02/01 لغاية 2023/12/31

## الدخل الشهري

عليك إنك تخلي رصيد يومي ما يقل عن 20 دينار في حسابك كل يوم لتستفيد من الفائدة 6% اللي رح تتجمعلك كل يوم وتندفعلك كل شهر.

الشروط والاحكام الخاصة باحتساب العائد النقدي الشهري:

- يحتسب الدخل الشهري بناء على الجدول أدناه:

نسبة الفائدة السنوية	رصيد الحساب اليومي	
	الحد الأدنى	الحد الأعلى
6.00%	20	30,000

1. يتم قيد مبلغ الفائدة بشكل شهري الى حساب العميل (عائد نقدي شهري) حيث سيتم تجميع الفائدة المحتسبة للعميل يوميا على أساس الرصيد بنهاية اليوم ودفعها للعميل كل شهر.
2. لن يتم قيد أي مبلغ اضافي إلى الرصيد الذي يزيد عن 30 ألف أو يقل عن 20 دينار.
3. يجب أن يكون حساب العميل فعالاً.
4. سيتم احتساب العائد النقدي الشهري في نهاية كل شهر على النحو التالي:  
مبلغ العائد النقدي المحتسب باليوم = (الرصيد بنهاية كل يوم X 6% / 365) وسيتم تجميع المبالغ المستحقة للعملاء كل يوم بشهر ما وقيدتها نهاية الشهر نفسه.
5. مبالغ العائد النقدي يخضع لضريبة الدخل.
6. يحق للعميل إلغاء الفائدة الدائنة على حسابه بناءً على طلبه.
7. يحق للبنك خصم أي مبلغ من العائد النقدي للعميل لسداد أي مبالغ مستحقة عليه ان وجدت.

## جائزة - "اربح رصيدك"

سيتم منحك ايضا فرصة بالدخول على السحب لربح ستة جوائز نقدية كل شهر لسته رابحين وهي اربح الرصيد المتواجد في الحساب "اربح رصيدك"، عليك إنك تخلي رصيد يومي ما يقل عن 20 دينار في حسابك بالشهر كحد ادنى.

## الشروط والاحكام الخاصة بالجوائز:

1. يتم اشراك العملاء بالسحب للحصول على جائزة "اربح رصيدك" على أساس أدنى رصيد كل شهر بشرط ألا يقل هذا الرصيد عن 20 دينار أردني والحد الأدنى لفترة التأهل للدخول بالسحب الشهري هي شهر واحد.
2. سيتم السحب شهريا بواقع 6 فائزين كل شهر، وسيتم السحب بأول يوم عمل من كل شهر عن الشهر السابق وسيتم الإعلان عن الفائزين خلال 5 أيام عمل من تاريخ السحب.
3. الحد الأقصى لجائزة "اربح رصيدك" هي 999 دينار أردني.
4. مبلغ جائزة "اربح رصيدك" تخضع لخصم ضريبة الدخل.
5. عدد الجوائز 36 جائزة ل 36 فائزاً على مدى الستة أشهر المقبلة (ستة فائزين كل شهر).
6. يتم استبعاد العملاء المتعثرين من السحب على الجائزة في الشهر الذي يكون به العميل متعثراً.
7. يستثنى موظفو كابتال بنك من السحب على الجوائز فقط.
8. يُستبعد العميل الفائز من الدخول في السحب على نفس الجائزة طوال مدة الحملة.
9. يجب أن يكون حساب العميل فعالاً.
10. يحتفظ البنك بحقه في تصوير الفائزين بالجوائز والاعلان عنهم من خلال أي من الوسائل الإعلانية التي يراها البنك مناسبة، كما ويحتفظ البنك بحقه بحجب أي جائزة عن أي من الفائزين بها في حال عدم موافقة الفائز بالإعلان عن فوزه سواء بنشر اسمه أو صورته أو تصويره للإعلان عن فوزه او تعذر الوصول للعميل خلال يومين من تاريخ السحب.
11. يحق للبنك اقتطاع أي مبلغ من قيمة الجائزة النقدية او العوائد الشهرية لسداد أية مستحقات على العميل ان وجدت.



## **Campaign Terms and conditions:**

### **Period of the campaign**

From 1<sup>st</sup> of February 2023 until 31<sup>st</sup> of December 2023.

### **Monthly Income**

- By simply having a minimum balance of JOD 20 in your account, and you're good to go! Each day you will be earning money!

### **Terms & Conditions for Income Campaign**

- The interest/income earned is based on the below table:

Account Balance			Yearly Interest Rate
20	to	30,000	6.00%

1. Monthly income/interest is a yearly rate paid monthly based on your daily balance, your earned interest is accrued over the same month and will be paid at end of each month.
2. Amount over JOD 30K or below JOD 20 will not be credited any additional interest on that given day.
3. The account must be active.
4. Interest/income calculation will be calculated at the end of each day as follows:  
$$\text{Your daily Income} = \text{your balance in each day} \times 6\% / 365$$
5. The monthly income is subject to income tax deduction.
6. The client has the right to cancel his/her earned interest/income based on his/her request.
7. The bank has the right to deduct any amount from the income/interest gained to pay any dues the customer has.

## **Prizes – “Win your Balance”**

- Simply keeping a lowest monthly balance of JOD 20 in your account, and you're good to go! 6 lucky winners each and every month!

### **Terms & Conditions for Prizes**

1. Eligibility to the “Win your Balance” cash prize is calculated based on the lowest balance each month, subject to the balance not falling below JOD 20, and the minimum period for qualifying for the prize is 1 month.
2. Draw will be held in the first working day the following month.
3. Maximum amount for “Win your Balance” prize is JOD 999.
4. Cash prizes are subject to income tax deduction.
5. If the client has any past dues on his credit card, he/she will be disqualified from the prize raffle that given month.
6. Capital Bank and Blink employees are both excluded from the prizes only.
7. The winner of the prize will not be eligible to enter the draw during the campaign period.
8. The customer's account must be active – if the account is dormant, he/she will be disqualified from the raffle.
9. The bank reserves the right to take pictures of the winners and post them for marketing and advertising purposes – the bank reserves its right to withhold the prize from any winner who does not agree to publish his/her victory (name, photo).
10. If the winner could not be reached within two days from the date of the draw, the bank reserves the right to withhold the prize and award it to another client.
11. The bank has the right to deduct any amount from the cash prize to pay any dues the customer might have.